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Vragen voor de cyclus van december 2018 - Commissie Ruimte & Economie 
Peter Weekers  -  Weert, 6-12-2018 
 
 

Betreft: Vragen voor de cyclus van december 2018 
Info en commissie Ruimte & Economie 

Onderwerp: AGENDAPUNT 13  ●  Renovatie, restauratie en herinrichting Museum Jacob 
van Horne (Raadsvoorstel DJ-622896, B&W-besluit DJ-622866 ) 

Behandelaars: Wendy van Eijk / Paul Verhappen 
 
 

1. Waarom is aan het verplaatsen van de trafo’s niet eerder gedacht en meegenomen in 
het oorspronkelijke plan van het  museum? 

 
2. Hoe is het mogelijk dat men in dit late stadium pas tot de volgende conclusies komt?  

“(1) Er is meer ruimte nodig voor de opstelling van installaties dan is aangenomen in 
de fase van het schetsontwerp. Dit gaat ten koste van kantoorruimte of 
expositieruimte, (2) In het krediet is slechts beperkt rekening gehouden met 
duurzaamheid, (3) In het krediet is slechts beperkt rekening gehouden met uitgesteld 
onderhoud, (4) In het krediet is beperkt rekening gehouden met reguliere 
prijsstijgingen in de bouw en er is geen rekening gehouden met marktwerking”. 

 
3. Waarom is er in het oorspronkelijke raadsvoorstel (25-10-2017) gekozen voor een 

beperkte ruimte voor kantoren en komt men nu terug naar de raad met het 
argument dat “door nu te kiezen voor geen of zeer beperkte ruimte voor kantoren, 
wordt een eventuele doorgroei naar verzelfstandiging min of meer uitgesloten”?  Is 
deze huidige aanname wel reëel en waarop baseert men dit? 

 
4. Waarom werd niet in het oorspronkelijke raadsvoorstel (25-10-2017) al opgenomen 

dat er meer ruimte nodig is voor het onderbrengen van de benodigde functies en 
komt men daar nu pas mee?  Was dit niet destijds al te voorzien? 

 
5. Waarom werd niet in het oorspronkelijke raadsvoorstel (25-10-2017) al rekening 

gehouden met de, nu plotseling noodzakelijke behoeften aan restauratie, treffen van 
duurzaamheidsvoorzieningen en het aanpakken van uitgesteld onderhoud?  Had men 
dit destijds al niet kunnen voorzien? 

 
6. Waarom heeft men geen rekening gehouden/kunnen houden met de prijsstijgingen 

in de bouw? 
 
7. Men geeft aan: “Bij gelijkblijvende kapitaalslasten biedt het hanteren van een 

afschrijvingstermijn van 50 jaar voor bouwkundige werkzaamheden, in plaats van 25 
jaar, mogelijkheden om meer te investeren”.  Welke financiële consequenties heeft 
dit op de lange termijn voor het gemeentelijk huishoudboekje?  
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8. Men spreekt een verwachting uit mbt. de mogelijkheid om vanaf 1-1-2019 een 
subsidie voor projecten waarbij sprake is van meervoudige ingrepen zoals 
duurzaamheid, renovatie en restauratie, te verkrijgen. Tevens geeft men aan dat 
hierover nog geen duidelijkheid bestaat  en spreekt men van “indien deze gelden 
beschikbaar komen”.  (a) Hoe zeker is het dat men op deze Rijkssubsidie kan rekenen, 
(b) wat zijn de consequenties indien men deze Rijkssubsidie niet krijgt en (c) zou 
men, als er geen provinciale subsidie (maximaal 40% van de subsidiabele kosten) was 
geweest, ook een bedrag ter hoogte van 60% eigen middelen hebben geïnvesteerd 
en hebben we hier momenteel wel geld voor? 
 

9. Is de argumentatie om het krediet te verhogen, door te stellen dat extern 
kantoorruimte huren ca. € 20.000,- per jaar gaat kosten, reëel?  Is het strikt 
noodzakelijk dat voor een goed functionerend museum de medewerkers hun 
werkzaamheden kunnen uitvoeren in een gezamenlijke kantoorruimte?  Kan men 
niet werken met flex-plekken en is er niet voldoende ruimte beschikbaar in de zeer 
nabij gelegen locatie van centrum management? 

 


